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Datum: 20. 09. 2017 

Z A P I S N I K 

 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 14. 09. 2017 ob 

17.00 uri v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Urša Zver, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan Kuri , 

Silvester Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras, Robert Arnuš. 

 

Upravičeno odstotni:  Majda Kunčnik 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 05. 

2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad. 3. Pregled in potrditev zapisnika 6. dopisne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 6. dopisne seje Občinskega sveta z dne 30. 

05. 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   
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Ad 4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje OS 

3. Pregled in potrditev zapisnika 6. dopisne seje OS 

4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

5. Rebalans proračuna Občine Destrnik za leto 2017 

6. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Destrnik za leto 2017 

7. Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

8. Soglasje za oblikovanje skupin pri OŠ Destrnik za šolsko leto 2017/2018 

9. Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih v vrtcu pri OŠ Destrnik za šolsko leto 

2017/2018 

10. Določitev terminov v telovadnici pri OŠ Destrnik 

11. Financiranje knjižnice Ivana Potrča Ptuj 

12. Sofinanciranje izgradnje urgentnega centra na Ptuju 

13. Pobude in vprašanja 

14. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti  

 

Ad. 5.    Rebalans proračuna Občine Destrnik za leto 2017 

Župan, Občinski svet Občine Destrnik je na predlog župana na svoji 15.  redni seji dne 09. 12. 

2016 sprejel Odlok o proračunu Občine Destrnik za leto 2017 in s tem omogočili normalno 

poslovanje in izvrševanje proračuna v letu 2017.    

Sedaj je pred vami rebalans proračuna štev. 1 za leto 2017 katerega predlagam za sprejem 

zaradi zagotovitve dodatnih sredstev in uskladitve potrebnih prerazporeditev sredstev v 

posebnem delu proračuna, to je v finančnih načrtih proračunskih uporabnikov. 

Rebalans proračuna je akt občine o spremembi proračuna med proračunskim letom. Rebalans 

omogoča ponovno uravnovešanje med prejemki in izdatki proračuna. 

Ob pripravi rebalansa smo ponovno preverili realizacije proračuna po posameznih postavkah 

za leto 2017  in uskladili pričakovane prihodke in odhodke. 

Prihodki se skupno zmanjšajo za 54.554 eurov oziroma za 2 %.  

Odhodki se zmanjšajo za 176.638 eurov oziroma za 6,1 %.  

V letu 2017  se bo občina zadolžila pri Ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo – 

sredstva za sofinanciranje projekta po 21. členu ZFO (Ureditev infrastrukture Mihelič – 

Kramar) in sicer v višini 76.074 eurov, planirano je odplačilo dolga v skladu z 

amortizacijskimi načrti odplačila dolga. 

V rebalansu za leto 2017 smo uskladili odhodke po proračunskih postavkah, kjer je bilo to 

potrebno. Prav tako smo z rebalansom uvrstili projekt Posodobitev športne dvorane, saj se je 

občina prijavila na javni razpis Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport in pridobila 

nepovratna sredstva za sanacijo poda v telovadnici pri OŠ Destrnik. Na prihodkovni strani so 

se zmanjšali prihodki za investicije s strani   sredstev proračuna Evropske unije, v letošnjem 

letu ni bilo nobenega razpisa za pridobitev sredstev EU. 
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Bojan Potrč, Odbor za plan in finance se je sestal v sredo zvečer, 6. 9. na 9. redni seji. 

Obravnavali smo rebalans proračuna Občine Destrnik za leto 2017. Med obravnavo smo imeli 

veliko vprašanj za upravo, saj se je spremenilo veliko postavk. Med drugim predlagani 

rebalans vsebuje postavke za financiranje knjižnice, sredstva za nakup gasilskega vozila, 

postavko za sanacijo tal v športni dvorani in postavko za ureditev večnamensko športno 

vadbenega centra, za katerega nam je bilo pojasnjeno, da smo se prijavili na razpis. Zelo so se 

znižale investicijske postavke in postavke za delo svetnikov. Odbor za plan in finance je imel 

več pripomb na zvišanje postavk za delo občinske uprave in postavk za pravne in notarske 

storitve. Predvsem so se zvišale postavke na stroških premoženje občine za delovanje 

občinske uprave. Opozorili smo tudi na vse investicije, ki še jih uprava ni začela izvrševati na 

osnovi sprejetega proračuna. Prav tako smo opozorili na varčnejše obnašanje uprave pri 

izplačilih povečanih obsegov dela. Na odboru nam je bilo pojasnjeno, da občinska uprava 

dobiva ministrstev čedalje več obveznosti, hkrati pa država ne zagotovi dovolj sredstev za 

delovanje. Opozorili smo tudi na potrebno varčevanje glede pogostitev. Velik kamen spotike 

je bila povišana postavka za nakup opreme za novo poslovno stavbo. Pri pripravi proračuna 

smo opozorili Župana, da je razpoložljivi znesek za opremo nove poslovne stavbe 25.000 

eurov. Iz Županove razlage smo razbrali, da je bolj potrebno bilo kupiti za 7.000 eurov 

pohištva za v klet in nove stole v sejni sobi kot pa asfaltirati kak meter ceste več ali urediti že 

dotrajane ceste, ki jih imamo po občini vedno več. Hkrati obveščam svetnike, da nam je g. 

Župan na seji odbora povedal, da so ta sredstva že porabljena in tako ne moremo več na to 

vplivati. Upam, da g. Župan v bodoče ne bo svojevoljno spreminjal postavk in se bo obnašal 

bolj varčno pri nekaterih stroških pri porabi proračuna. Zaenkrat smo po zakonu še vedno 

svetniki tisti, ki odločamo za kakšen namen in koliko sredstev se bo porabilo. Župan pa je 

tisti, ki izvršuje proračun. Spremembe pa potrjujemo in zavračamo svetniki. V primeru 

opreme za občinsko stavbo so se sredstva že porabila. Glede na to, da se v proračun steka 

vedno manj denarja, na kar nas venomer opozarja Župan, je potrebno biti pozoren na izdatke, 

ki v seštevku lahko pomenijo ureditev kakšnega odseka ceste. Po burni razpravi je Odbor za 

plan in finance kljub negodovanju dal pozitivno mnenje na podan predlog Rebalansa za leto 

2017, saj se zavedamo odgovornosti, ki jo imamo glede tekočega poslovanja in dela občine. 

Še posebej je ta rebalans pomemben pri končanju projekta obnove parketa v telovadnici. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Anton Sever, skoraj tega ne morem potrditi, saj smo za nabavo opreme za občinsko stavbo 

porabili 50.000 eurov, čeprav je bilo prvotno govora, da bo opremo nabavilo podjetje Lipa, če 

bomo prostore kupili. 

 

Župan, prosim vas, da ne zavajajte javnosti, če bi poslovne prostore kupili od podjetje Em-

grad za 1.088.000 eurov plus DDV, bi takrat podjetje Em-grad namenilo sredstva za opremo. 

 

Žiga Volgemut, sprejeli smo proračun in določili porabo na posameznih proračunskih 

postavkah, sedaj pa ugotavljamo, da je na nekaterih zelo visoko povečanje, kot je povečanje 

na kontu 402010 Hrana, storitev menz in restavracij v proračunu smo potrdili znesek 7.540 

eurov, sedaj v rebalansu pa je to znesek 13.035 eurov in povečanje za skoraj 73%. Potem na 

kontu 420200 Nakup pisarniškega pohištva je bilo v proračunu 25.000 eurov, sedaj v 

rebalansu pa je ta znesek 32.300 eurov. Bi pa pozdravil nekatere nove proračunske postavke, 

ki so se na novo postavili, prav tako povišanje za nakup gasilskega vozila. 

 

Sonja Mahorič, kakšni dve seji nazaj smo govorili o tem, da bo v naši občini potekalo 

praznovanje 300 letnici omembe šolstva na Destrniku in takrat smo vam s strani uprave podali 

informacijo, da sredstev za praznovanje tega dogodka nimamo. Takrat ste člani Občinskega 

sveta dejali, da bo Občinska uprava zagotovila sredstva v okviru proračuna. Ta pogostitev je 
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stala okrog 3.000 eurov. Prav tako pri občinskem prazniku nismo imeli planiranih sredstev za 

pogostitev pri otvoritvi investicije Mihelič – Kramar. 

 

Elizabeta Fras, g. Potrč je podal izčrpno poročilo o obravnavi rebalansa na Odboru za plan in 

finance. Res je, da smo na odboru kritizirali kakšno stvar, moramo pa vedeti, da sta proračun 

in rebalans živa stvar in se zadeve nenehno spreminjajo. Upam, da tiste postavke, ki so še 

odprte, da se bo uprava potrudila in da se bodo določene postavke realizirale. Večkrat smo s 

strani Društva upokojencev dobili vprašanje, kako je z realizacijo investicije Večnamenskega 

športno vadbenega centra, v proračunu smo za to investicijo namenili okrog 15.000 eurov 

lastnih sredstev. Informacija je, da se je projekt prijavil na javni razpis. Govora pa je, da smo 

člani Občinskega sveta proti tej investiciji, kar ni res. 

 

Darinka Ratajc, projekt smo prijavili na razpis in čakamo na rezultate. Iz sredstev vzdrževanja 

smo naredili nekatere zadeve za ta projekt, kot je plato. Za ta objekt smo vložili vlogo za 

pridobitev gradbenega dovoljenja. Svoj vložek pri tej investicijo bo imelo tudi Društvo 

upokojencev. 

 

Župan, ko bomo imeli pridobljeno gradbeno dovoljenje in takrat se bomo tudi z Društvom 

upokojencev dogovorili glede pravno formalnih zadev v zvezi z lastništvom objekta. 

 

Darinka Ratajc, ko bomo imeli gradbeno dovoljenje, bomo potem tudi obvestili Občinski svet 

o ostalem poteku dogovorov z Društvom upokojencev. 

 

Silvester Horvat, ob sprejemu proračunu je bilo stanje na transakcijskem računu okrog 

211.000 eurov, sedaj v rebalansu pa imamo ta znesek v višini okrog 89.000 eurov. Zakaj je 

takšna razlika. 

 

Sonja Mahorič, ko se je delal proračun še nismo imeli končnega stanja sredstev na računu ob 

koncu leta. In so se zadeve planirale na podlagi ocenjene realizacije in takrat pričakuješ, da se 

bodo vse stvari realizirale, vendar v lanskem letu ni prišlo do realizacije pri prodaji zemljišča 

in zaradi tega je potem bil izpad sredstev pri prenosu sredstev v letošnje leto. 

 

Ivan Zorec, sredstva za odvetnike in notarje so se sredstva zelo povečala, zakaj je temu tako? 

 

Župan, pod točko pobude in vprašanja bom podal podrobno obrazložitev v zvezi z tem. Lahko 

vam samo rečem, da trenutno poteka dve tožbi na sodišču in sicer ena je podjetja Em-grad in 

potem druga je tožba g. Čeha. 

 

Milan Kuri, na 16. redni seji Občinskega sveta smo sprejeli sklep, da bomo kupili za 120.000 

eurov zemljišče pred Zdravstvenim domom, vendar smo takrat ta nakup pogojevali z prodajo 

zemljišča v Janežovskem Vrhu, sedaj pa imamo v rebalansu znesek za nakup tega zemljišča. 

Moti me tudi, da imamo v proračunu kanalizacijo Drstelja in Dolič, ali to pomenijo priprave 

na volitve. 

 

Župan, še vedno imamo v planu kupiti to zemljišče in še ga nismo kupili. Takrat ob sprejemu 

sklepa ste nakup tega zemljišča pogojevali z prodajo zemljišča v Janežovskem Vrhu, vendar 

je za to zemljišče potrebno najprej sprejeti OPN, rezervacija pa je v proračunu. 

 

Branko Horvat, proračun je živa stvar, tudi danes si zelo težko za eno leto naprej zagotovimo 

kaj bomo izvajali celotno leto. Bi pa pohvalil Občinsko upravo, da so uspeli pridobiti sredstva 

za sanacijo parketa v športni dvorani. 
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Darinka Ratajc, za sanacijo parketa v športni dvorani smo opravili javni razpis, na katerem je 

bilo izbrano podjetje Lipa. Zraven sanacije parketa, se bodo menjala tudi vrata na garderobah. 

 

Župan, prepričan sem, da se bomo občinska uprava, jaz ter tudi vi zavzeli za to, da se bo do 

konca leta še izvedla kakšna naloga. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan podal na glasovanje naslednje sklepe. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Destrnik za leto 2017 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana  

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Destrnik za leto 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana  

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

 Občinski svet Občine Destrnik sprejme Dopolnitev letnega načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Destrnik za leto 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana  

 

Ad. 6. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Destrnik za leto 2017 

Župan, poročilo o poletni realizaciji proračuna občine Destrnik je pripravljeno na podlagi 63. 

člena Zakona o javnih financah ter tretjega odstavka 6. člena Odloka o proračunu občine 

Destrnik za leto 2017. 

Proračun občine Destrnik za 2017 želimo realizirati v skladu s planom in bomo za realizacijo 

vložili vse sile in napore. 

Na ravni ministrstev poskušamo pridobiti sklepe za sofinanciranje investicij, sicer projektov 

ne moremo niti začeti. Vsem je znana situacija v državi, prav tako odnos trenutne vlade do 

lokalnih skupnosti in dejstvo, da je konec gospodarske krize, se to ne kaže na razpolaganju s 

sredstvi za hitrejši razvoj občin, kot je naša. Denarja ni in še manj ga bo, kar zahteva od vseh 

nas da varčujemo in z denarjem, ki ga imamo naredimo čim več in čim bolj kvalitetno. 

Prav danes smo sprejeli prvi rebalans letošnjega proračuna, kar je uravnovesilo proračun, da 

lahko teče delo v občini po začrtani poti.  

V prvi polovici leta so bili prihodki realizirani v višini 1.027.513 eurov oziroma 38% glede na 

plan. 

Da so prihodki nižji je vzrok predvsem v tem, da v prvi polovi leta ni bilo večjih prihodkov iz 

naslova prodaja zemljišč in posledica tega je tudi na drugi strani na odhodkovni strani 

proračuna. 

Odhodki so bili realizirani v višini 957.771 eurov oziroma 33,3 %. 

V prvi polovici leta smo se zadolžili v višini 19.455 evrov za investicijo Mihelič - Kramar, 

(MGRT 21. člen ZFO), odplačevanje kreditov pa poteka v skladu zapadlosti. 

Veliko dela in jemanje energije pa smo vložili v reševanje tožbe z podjetjem Em-grad glede 

nakupa poslovnih prostorov in tožbe bivšega direktorja občinske uprave  Čeha za delo 

direktorja v podjetju Terme Gaja. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Bojan Potrč, opozoril bi, glede na to, da še imamo letos dva meseca in imamo še na 

investicijskem vzdrževanju cest veliko neizkoriščenega denarja, da bi z nekaterimi izvedbami 

del pohiteli. 

 

Urša Zver, kam se je prerazporedila poraba sredstev iz naslova prodaje premoženja, saj smo v 

časopis Štajerski tedni zasledili, da se je prodalo za 85.000 eurov zemljišč? 

 

Sonja Mahorič, ker sedaj govorimo o polletni realizaciji proračuna in v prvi polovici leta je iz 

tega naslova bilo prihodkov okrog 11.000 eurov, za ta denar smo nabavili varčne luči za javno 

razsvetljavo in še mogoče kaj manjšega. Glede članka v časopisu Štajerski tednik, pa se je 

poročilo delalo prejšnji teden. 

 

Elizabeta Fras, v prvi polovici leta so se naredile tudi avtobusne postaje. Planiramo imamo 

prodajo premoženja za 400.000 eurov in moramo vedeti, da se tudi vse ne bo prodalo. Upam, 

da se bodo investicije, ki so planirane na infrastrukturi, do konca leta realizirale. Čudovito bi 

bilo, če bi bili razpisi za infrastrukturo, vendar jih ni in vsi razpisi, ki so namenjajo sredstva za 

mehke projekte za katere pa moramo iz proračuna nameniti tudi lastna sredstva. 

 

Župan, do konca leta se planira, da se bodo prodala zemljišča v skupni vrednosti okrog 

100.000 eurov. 

 

Milan Kuri, ali g. Čeh toži občino ali podjetje Terme gaja, saj v podjetju Terme gaja ni 100% 

lastnik in bi se zadeva morala nanašati na oba lastnika. 

 

Župan, g. Čeh toži podjetje Terme gaja, ki pa je v večinski lasti občine. Tožba ni vložena proti 

podjetje Emering, res pa je, da je pogodbo o izplačilu odškodnine za opravljeno njegovo delo 

v podjetju podpisal bivši župan g. Pukšič, zato so nas pozvali. Zahtevek je skupaj z obrestmi 

okrog 72.000 eurov. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

 Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Poročila o polletni realizaciji proračuna 

Občine Destrnik za leto 2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 7. Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

Župan, zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016 sestavljajo splošni in posebni 

del ter obrazložitev zaključnega računa proračuna.  

V splošnem delu je podan podrobnejši prikaz predvidenih in realiziranih prihodkov in 

odhodkov oziroma prejemkov in izdatkov iz bilance prihodkov in odhodkov, računa finančnih 

terjatev in naložb ter računa financiranja,  

V posebnem delu pa prikaz predvidenih in realiziranih odhodkov in drugih izdatkov 

proračuna Občine Destrnik za leto 2016 po proračunskih porabnikih.  

Sestavni del obrazložitve proračuna je obrazložitev izvajanja načrta razvojnih programov in s 

tem so prikazani podatki o realizaciji načrta razvojnih programov za leto 2016. 

SKUPNI PRIHODKI                             2.038.890 eurov 

SKUPNO ODHODKI                               2.608.156 eurov 

ZADOLŽEVANJE        70.243 eurov 

ODPLAČILO DOLGA     107.371 eurov 

SREDSTVA NA RAČUNU 31.12.2015         706.302 eurov 
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Primanjkljaj v proračunu se je ustvaril zaradi nemožnosti prodaja nepremičnin, ki so bile 

planirane za prodajo. 

Ob sprejemu zaključnega računa moram posebej poudariti zelo turbulentno stanje ekonomije 

v okolju, ki ni naklonjeno investiranju, prav tako pa ni razpisov za pridobitev sredstev iz 

državnega proračuna oziroma evropskih sredstev.   

V letu 2016 nam je uspelo pridobiti sredstva iz 23. člena ZFO in sicer za investicijo Ureditev 

infrastrukture Mihelič – Kramar, iz tega naslova smo prejeli 50.162 eurov nepovratnih 

sredstev in 70.243 eurov povratnih sredstev. 

Prepričan sem, da se je z realizacijo proračuna za 2016 nadaljuje kontinuiteta razvoja občine.  

Ob sprejemu zaključnega računa se moram zahvaliti za realizacijo proračuna 2016 vam 

svetnikom, občinski upravi, delovnim telesom OS in vsem, ki so po najboljših močeh izvedli 

vse naloge. Predlagam vam, da zaključni račun potrdite v predlagani vsebini. 

 

Bojan Potrč, Odbor za plan in finance je na seji 6. 9. obravnaval tudi predlog zaključnega 

računa proračuna Občine Destrnik za leto 2016. Po razpravi, ko smo dobili ustrezne odgovore 

na zastavljena vprašanja, smo dali pozitivno mnenje na predlagan zaključni račun Občine 

Destrnik za leto 2016. Glede na to, da je Nadzorni odbor najvišji organ za nadzor finančnega 

poslovanje občine, bi vprašal Župana, zakaj danes ni predsednice Nadzornega odbora, da bi 

podala poročilo, glede na to, da je že na prejšnji seji očitno bilo pripravljeno. Verjamem, da se 

g. Župan zaveda, da je Nadzorni odbor neodvisen organ. Vsekakor bi želeli slišati še mnenje 

Nadzornega odbora glede zaključnega računa. 

 

Župan, predsednici je bilo vabilo z gradivom poslano na podlagi 7. odstavka 19. člena statuta, 

ki med drugim določa, da je vabilo potrebno posredovati predsedniku nadzornega odbora - 

torej narava posredovanja vabila je informativna, da se predsednik seznani z dogajanjem v 

občinskem svetu. Nadalje 8. odstavek 19. člena statuta določa, da se je predsednik nadzornega 

odbora dolžan udeležiti seje občinskega sveta in odgovarjati na vprašanja občinskih 

svetnikov, kadar se obravnavajo vprašanja iz njihove pristojnosti oz. njihovega področja dela. 

Da ni prišla na današnjo sejo, vzroka vam jaz ne znam povedati. 

 

Župan odpre razprava. 

 

Bojan Potrč, kljub temu, da smo na Odboru za plan in finance podali pozitivno mnenje za 

zaključni račun, bi predlagal, da bi še pred sprejemom zaključnega računa slišali poročilo 

Nadzornega odbora. 

 

Darinka Ratajc, osnutek poročila o nadzoru nad zaključnim računom je bil posredovan 

Županu, naj pa Sonja pove več o samem nadzoru, ker ona vodi zapisnike Nadzornega odbora. 

 

Sonja Mahorič, na prejšnji seji Občinskega sveta ste imeli na dnevnem redu Zaključni račun z 

poročilom Nadzornega odbora in takrat ste umaknili točko dnevnega reda. Nadzorni odbor je 

pregledal zaključni račun proračuna za leto 2016 v prvih mesecih letošnjega leta. Na zaključni 

račun je sicer podal pozitivno mnenje, vendar z manjšim pridržkom, ki se navezuje na nadzor 

izplačila plač zaposlenih v letu 2016. Osnutek poročila je bil posredovan Županu, na ta 

osnutek poročila je Župan podal ugovor. Sedaj pa se Nadzorni odbor še ni sestal, da bi podal 

obrazložitev na ugovor Župana.  

 

Elizabeta Fras, v zaključnem računu natančno vidimo, kaj smo v lanskem letu storili, kot so 

ceste v Levanjcih, Svetincih in Ločkem Vrhu. Vendar smo te zadeve lahko izvajali, saj smo še 

imeli na razpolago kreditna sredstva. 

 



 8 

Župan, sredstva iz naslova kredita so bila porabljena, zraven poslovne stavbe še za naslednje 

investicije ureditev poslovne cone Janežovski Vrh, energetska sanacija OŠ Destrnik, 

šestoddelčni nizko energijski vrtec Destrnik in oprema za vrtec. 

 

Elizabeta Fras, skozi in skozi opozarjamo na izplačilo prevelikih izplačil plač zaposlenim. Na 

Odboru za plan in finance sem predstavila eno primerjavo med našo občino in občino 

Trnovska vas. Na Občini Trnovska vas je zaposlenih 6 oseb in noben ni dobil izplačila 

dodatka za povečan obseg dela. V naši občini ni bil izplačan povečan obseg v Režijskem 

obratu. Sedaj se ti zneski zmanjšujejo in upam, da bodo počasi izzveneli.  

 

Župan, sigurno smo v lanskem letu privarčevali na plačah, saj so lansko leto odšli Lidija, 

tajnice nismo imeli od oktobra. Na novo smo uvedli občinsko blagajno. Poročila se 

pripravljajo za nadzorni odbor in boste o tem tudi seznanjeni. 

 

Bojan Potrč, bom verjetno glasoval za ta zaključni račun, vendar bi v bodoče rad slišal 

poročilo Nadzornega odbora. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal na glasovanje naslednja sklepa. 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Destrnik za leto 2016 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Destrnik za leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana 

 

Ad. 8. Soglasje za oblikovanje skupin pri OŠ Destrnik za šolsko leto 2017/2018 

Župan, ker ga. Kunčnik ni, bom jaz podal kratko obrazložitev. Ob vsakem novem šolskem 

letu je potrebno oblikovati skupine v vrtcu in s tem se potrdi tudi kadrovski načrt, ki je 

naslednja točka dnevnega reda. Trenutno imamo v vrtcu 4 skupine v katere je možno vključiti 

68 otrok, trenutno imamo vključenih 62 otrok, to pomeni, da še imamo 6 mest prostih. Res pa 

je, da tisti občani, ki hodijo v službe v druge občine je logično, da bodo odložili otroka 

spotoma, ko gredo v službo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, sem vesel, da vrtec tako funkcionira in da je še nekaj prostora v vrtcu. 

 

Anton Sever, strinjam se z tem, saj je logično, če se nekdo pelje v službo v drugi kraj, da bo 

otroka odložil v vrtec blizu njegove službe. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

 Občinski svet Občine Destrnik sprejme soglasje za oblikovanje skupin v vrtcu pri OŠ Destrnik 

za šolsko leto 2017/2018 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 9. Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih v vrtcu pri OŠ Destrnik za šolsko leto 

2017/2018 

Župan, ta točka dnevnega reda se navezuje na prejšnjo točko dnevnega reda. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

 Občinski svet Občine Destrnik sprejme Soglasje h kadrovskem načrtu zaposlenih  v vrtcu pri 

OŠ Destrnik za šolsko leto 2017/2018 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 10. Določitev terminov v telovadnici pri OŠ Destrnik 

Župan, predlog je, da v času vikendov zapremo telovadnico, saj zelo težko zagotavljamo 

nadzor v telovadnici. Sama zaposlitev ene osebe za v telovadnico je premalo terminov. 

Predlagamo, da so termini v ponedeljek, torek, četrtek in petek in da imajo prednost pri 

koriščenju terminov domača društva. Stroški telovadnice se ne pokrivajo z prihodki, ki jih 

prejmemo iz naslova najemnin. Pogovarjal sem se tudi z ravnateljem šole, njemu ostane 

termin ob sredah, štiri dni v tednu pa bi termine imeli mi.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, Športno društvo je v preteklosti organizirala razna tekmovanja ob vikendih, kako 

bo to v bodoče. 

 

Župan, tekmovanja so drugo. 

 

Milan Kuri, mislim da bo kar nekaj negodovanje glede tega, saj so ljudje čez teden v službah. 

Kakšna je praksa drugod? 

 

Župan, telovadnica v Grajeni je ob vikendih zaprta, razen za turnirje. Do sedaj je v soboto 

imela termin Gasilska zveza, z njimi sem se pogovarjal in pravijo, da za njih ni noben 

problem imeti termina v petek. Če bomo sedaj obnovili telovadnico je prav, da jo čuvamo za 

naslednjih 20 let. 

 

Elizabeta Fras, kaj pa judo, ki ga obiskujejo otroci je okviru šole? 

 

Župan, to je v sklopu šole. Občina bo imela termine od 16.30 ure naprej in do 22.30 ure. 

 

Anton Sever, strinjam se za tem, kar smo sprejeli na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in 

društva, da imajo prednost pri koriščenju terminov domača društva, saj tisti, ki pridejo od 

drugod samo uničujejo prostor. 

 

Branko Horvat, če se bo pojavil interes za termine ob vikendih, lahko Občinski svet te 

ponovno uvede, je pa res, da težko zagotavljamo človeka ob vikendih, da bo hodil odklepat 

telovadnice. 

 

Ker ni bilo več razprave je, Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

 Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se bodo koristili termini v telovadnici pri OŠ 

Destrnik, naslednje dni v tednu ponedeljek, torek, četrtek in petek. Termini trajajo med 16.30  

in 22.30 uro. Prednost pri dodeljevanju terminov imajo domača društva. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 11. Financiranje Knjižnice Ivana Potrča Ptuj 

Župan, Občina Destrnik je soustanovitelj Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. V lanskem letu je bil 

dogovor, da bi naj občine plačevala 10,82 eura po prebivalca za Knjižnico. Potem sem dobil 

informacijo, da vse občine ne plačujejo dogovorjenega zneska. Tega zneska naj ne bi 

plačevale občine Gorišnica, Hajdina, Juršinci, Sv. Andraž, Kidričevo in tudi mi nismo 

zagotovili 10,82 eurov. G. Neudauer in Ministrstvo za kulturo so sporočili, da je zakonsko 

določeno, da Knjižnica mora imeti svojo knjižno gradivo in s tem so nam zagrozili, da nam 

bodo blokirali račun, če ne bomo plačali dogovorjenega zneska. Potem sem opravil nekaj 

razgovorov z g. Neudauerjem in sva se dogovorila, da bo občina ta znesek plačala, če bodo to 

obveznost poravnale vse občine, kar bo razvidno iz končnega poročila. Zagotovil mi je, da je 

dogovor sklenil z vsemi občinami, zadnja je bila občina Gorišnica, ki je najprej pristala na 

znesek 8,5 eura na občana, ampak g. Neudauer je zagotovil, da je tudi z to občino zadeva 

rešena. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, na osnovi tega predloga moramo mi zagotoviti dodatnih 10.000 eurov. Sem pa 

pregledala zaključno poročilo za lansko leto iz katerega je vidno, da je večinoma občin 

poravnalo 100% svojo obveznost, Občina Destrnik je poravnala 60%. Samo Občina Dornava 

je plačala manj od nas. V poročilo piše tudi, da za knjižnično gradivo nismo prispevali nič. 

Plačati moramo stroške za naše otroke v OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj, zato je prav, da tudi 

plačamo to obveznost. 

 

Branko Horvat, 27.000 eurov za knjižnico je zelo velik znesek. Tudi oni bodo morali začeti 

razmišljati o racionalizaciji stroškov. 

 

Župan, glede na samo poslovanje ne morem reči nič. Dogovorjeno je bilo, da vse občine 

plačamo 10,82 eurov na prebivalca, razen Mestna občina Ptuj, katera ima znesek nekaj več 

kot 27 eurov. Jaz verjamem g. Neudauerju, da se bo dogovoril tako, da bomo plačale vse isti 

znesek. Z vsako občino posebej se podpiše pogodb o financiranju. 

 

Anton Sever, Občina mora plačati 10,82 eura na prebivalca, zraven pa še mora zagotoviti 

sredstva za nabavo bibliobusa.  

 

Župan, iz zneska 10,82 eura na prebivalca, se bi pokrivali stroški koriščenja knjižničnega 

gradiva in nabava knjižničnega gradiva. Knjižnica se je prijavila na razpis, da bi nabavili novi 

bibliobus, ne vem pa če so bili uspešni na razpisu. Na eni izmed zadnjih sej Kolegija županov 

je bilo povedano, če ne bodo dobili sredstev na razpisu, bodo samo izvedli popravilo polic v 

bibliobusu. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet  Občine Destrnik se načeloma strinja, da bomo financirali Knjižnico Ivana 

Potrča Ptuj v letu 2017 v višini 27.469 eurov, sredstva se zagotovijo z rebalansom. Vendar bo 
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občina nakazala sredstva Knjižnici v primeru, da bodo vse občine soustanoviteljice pristopile 

k financiranju kot je določeno, torej 10,82 eurov na prebivalca v posamezni občini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 12. Sofinanciranje izgradnje urgentnega centra na Ptuju 

Župan, na kolegiju Županov smo sprejeli, da občine pristopijo k podpisu pisma o nameri za 

sofinanciranje izgradnje urgentnega centra. Prvi predlog pisma ni vseboval razdelilnika 

sredstev po občinah, tako da današnji predlog pisma, ki ste ga prejeli na mizo, vsebuje tabelo 

v kateri je narejena razdelitev, koliko sredstev bi morala zagotoviti posamezna občina. 

Prvotno se je govorilo, da mora bolnišnica zagotoviti 600.000 eurov lastnih sredstev, po 

sedanjih podatkih je ta znesek 840.000 eurov. Naša občina bi morala zagotoviti 9.013 eurov v 

letu 2018 in to je prispevek naše občine k izgradnji urgentnega centra. Vsi župani Spodnjega 

Podravja so to potrdili, tudi Občina Ormož je pristopila k temu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, urgentni center potrebujemo vsi. Ministrstvo je zagotovilo precejšnji del 

sredstev, ostali del bi pa morala zagotoviti bolnišnica. 

 

Žiga Volgemut, urgentni center je prestrukturiranje nujne medicinske pomoči, tako bosta 

internistična in kirurška enota na enem mestu. Če lahko financiramo objekt izven občine je 

eno, druga realnost pa je, da ta objekt potrebujemo vsi. 

 

Anton Sever, jaz se vprašam, kako dolgo se bo vlekla ta gradnja, ali bomo to tudi tako dolgo 

plačevali kot plačujemo izgradnjo OŠ dr. Ljudevita Pivka. Sam sem delal v javni firmi, ko 

smo prišli v rdeče številke, smo dobili direktivo, da se nam plačajo za 15%, potem pa še za 

dodatnih 5%. Zanima me, kdaj si bodo zdravniki zmanjšali plača. SLS bo podprla gradnjo 

urgentnega centra. 

 

Župan, ta investicija nima nobene veze z delom zdravnikov, to je povsem nekaj drugega in 

sicer se nanaša na sprejem bolnikov, katero bi naj bilo kvalitetnejšo. Na Ministrstvu za 

zdravje je bil včeraj sestanek in tam so zagotovili, da bo bolnišnica zagotovila sredstva. 

Moramo pa se zavedati, da bolnišnica Ptuj pokriva območje z okrog 100.000 prebivalcev. 

Kako dolgo pa se bo urgentni center gradil, pa vam jaz tega ne znam povedati. 

 

Bojan Potrč, ta sredstva bo občina morala zagotoviti v letu 2018. Zaposleni niso krivi za 

stanje v bolnišnici in zadeva za takšno stanje je drugje. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet  Občine Destrnik soglaša, da Župan podpiše Pismo o nameri sofinanciranja 

izgradnje urgentnega centra na Ptuju. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 13. Pobude in vprašanja 

Župan, ne glede na to, da smo kupili prostore v poslovni zgradbi, imamo na sodišču v zvezi z 

tem tožbo. Prav danes smo imeli na sodišču prvo obravnavo in zaslišanje prič. Vsa zadeva se 

pelje tako, zakaj občina ni podpisala pogodbe in plačala 1.088.000 plus DDV za poslovne 

prostore. Takrat je tekel postopek tudi na KPK, kjer je bilo ugotovljeno, da občinsko vodstvo 

ni upoštevalo zakonskih pravil pred podpisom predpogodbe in ni upoštevalo Zakona o javnem 
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naročanju. Tudi Ustavno sodišče je odločalo, ker sem kot Župan zadržal sklep Občinske sveta 

o nakupu prostorov in sodišče je sklep Občinskega sveta tudi razveljavilo. Sedaj podjetje Em-

grad zahteva 1.345.000 eurov odškodnine in sicer bi naj to bila njegova izguba, ker ni moral 

prodati vseh prostorov. Sodišče nam ponuja poravnavo z podjetjem Em-grad. Povedal sem 

jim, da se za javnimi sredstvi ne morem poravnati. Z preostankom kredita smo naredili 

naslednje investicije: Investicija Ureditev poslovne cone Janežovski Vrh:153.823 eurov, 

Energetska sanacija OŠ Destrnik: 86.619 eurov, Šestoddelčni nizko energijski vrtec Destrnik: 

420.287 eurov in Oprema za vrtec: 96.545 eurov. Torej lahko rečem, da smo preostanek 

sredstev iz naslova kredita racionalno porabili. Ko dobim zapisnik iz današnje obravnave vas 

bom takrat z tem tudi seznanil. Vso to sojenje povečuje pravne stroške. Naslednja tožba, ki se 

je začela včeraj, začela so se zadeve že prej pripravljati, saj je morala občinska uprava 

pripraviti vso dokumentacijo je tožba g. Čeha. G. Čeh je po odhodu SLS-a v opozicijo, podal 

odstopno izjavo z mesta direktorja podjetja Terme Gaja. Odstopno izjavo je podal okrog 20. 

12. 2014, v začetku leta 2015 je bil potem tudi razrešen. Potem se je po enem letu pojavil 

zahtevek, da mu pripada 700 eurov neto plačila na mesec če se ga razreši, če pa sam odstopi 

pa znesek 350 eurov neto. Plačilo se mu obračuna vse od leta 2008 in do začetka leta 2015, 

pripada pa mu skupaj z obrestmi, in to znese okrog 72.000 eurov. Ta znesek bi naj plačal 

glavni lastnik. Pogodbo mu je podpisal g. Pukšič, ta pogodba ni zavedena na občini in tudi pri 

prenosu gradiva na novega direktorja pogodbe ni bilo zraven. Nikjer v bilancah ni knjižene 

rezervacije za to izplačilo. Narok za obravnavo v tej zadevi je meseca oktobra. Če sodbo 

izgubimo je delež odškodnine v višini 32% od podjetje Emering. Rusi so izginili iz podjetja 

Terme gaja leta 2014 skupaj z predstavnikom iz Ministrstva. Zastopnik teh Rusov pa je bil g. 

Peter Emeršič.  

Glede rekreativno športnega centra pod vrtcem, na tem delu bi se naredila dva kegljišča, ki bi 

bila pokrita. V ligi kegljačev nastopajo naši člani Društva upokojencev. Več o tem bomo 

povedali, ko bomo imeli gradbeno dovoljenje in se bomo pravno formalno dogovorili glede 

lastništva. 

Most v Svetincih je zgrajen iz 2,9 m na 5,4 m. Trenutno se na mostu postavlja ograja. Sama 

konstrukcija mosta je po načrtu in dela izvaja naš Režijski obrat. 

Ureja se tudi elektro omrežje v Svetincih in Podperšaku. Po vsej verjetnosti se bo konec 

meseca začelo delati v Svetincih. 

Trenutno sta objavljena dva razpisa in sicer eden je s področja kmetijstva drugi pa iz področja 

gospodarstva. 

Zahteva je, da bi morali zgradi vodovod do družine Kokol v Levanjcih. Pridobili smo 

predračun, ki je v višini 5.500 eurov, sedaj se bomo morali dogovoriti z njimi, kaj bodo 

naredili oni in kaj mi. 

Prav tako je zunaj razpis LAS. Na prvem razpisu smo bili uspešni in čakamo na pogodbo.  

V prejšnjem mesecu smo zgradili 500 m pločnika v Vintarovcih. Prav tako poskušamo v 

Podperšaku dali v zemljo 1000 m elektro omrežja, vendar je problem, ker ena oseba ne pusti 

kopati po njegovi parceli, v primeru, da pa bo dovolil, nam dolžino poveča za 400 m, saj 

moramo kopati okrog njegove parcele. 

Povabil bi vas na koncert Luka Debevca, ki bo v petek 22. 9. 2017 in v soboto 23. 9. 2017 na 

predstavitev folkloristov v Volkmerjevem domu kulture. 

Tisto, kar se ni naredilo letos, se potem nadaljuje v naslednjem letu. Prosim vas, da do 

naslednjega neformalnega sestanka pripravite predloge, kaj bi se naj delalo v letu 2018, da 

bomo lahko pravočasno pripravili proračun za naslednje leto. 

Do današnje seje ni nihče postavil nobenega vprašanja v pisni obliki, zato danes ne morem 

zagotoviti, da boste prejeli vse odgovore na zastavljena vprašanja na današnji seji. 
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Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, v letu 2017 vidimo, da ni bilo realiziranih veliko projektov. Dajem pobude, da bi 

se rešila kanalizacija na Drstelji in cesta v Jiršovcih. 

 

Župan, kanalizacija je vezana na aglomeracije. Eno je, če gradimo samo kanalizacijo, mi pa se 

bomo morali odločiti, da bomo delali samo kanalizacijo in da zraven še naredimo cesto in 

javno razsvetljavo. 43 mio je obljubljenih s strani države za Spodnje Podravje, koliko pa 

bomo dobili mi vam ne vem povedati, je pa možnost, da se bomo morali z nekaterimi deli 

pridružiti tudi aglomeracijam iz Ptuja. 

 

Elizabeta Fras, prejela sem, kar nekaj klicev s strani občanov glede obračuna čiščenja 

odpadnih voda. Obračun bi se naj sedaj vršil, glede na količino porabljene vode. Sklep, ki 

smo ga sprejeli na prejšnji seji Občinskega sveta, se je moral sprejeti na podlagi Uredbe, saj 

moramo občanom zagotoviti čiščenje greznic na tri leta. Tretji odstavek 21. člena Uredbe o 

metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja govori »Enota količino storitve prevzema vsebine in ravnanja z vsebino iz 

nepretočnih greznic, prevzema blata in ravnanja z blastom iz obstoječih greznic ali malih 

komunalnih čistilnih naprav ter obratovalnega monitoringa za male komunalne čistilne 

naprave je izražena v m3 opravljen storitve, za katero se šteje količina dobavljene pitne vode, 

ki se odvaja v nepretočno greznico, obstoječo greznico ali malo komunalno čistilno napravo.« 

Prav tako četrti odstavek 21. člena iste Uredbe govori: »Predračunska cena opravljanja 

storitev iz prejšnjega odstavka se uporabnikom obračuna glede na dobavljeno količino pitne 

vode, če iz nje nastaja komunalna odpadna voda, v skladu s predpisi, ki urejajo odvajanje in 

čiščenje komunalne odpadne vode.« Mi sedaj obračunavamo, glede na količino dobavljene 

pitne vode, moramo pa vedeti, da mi z to vodo zalivamo, peremo avtomobile, … Ker nimamo 

števcev na greznicah, koliko steče vode v njo, bi morali mi izračunavati neko povprečje, tako 

smo imeli primer, bi v treh letih morali občani plačati 85 eurov, ta znesek bi se razdelil po 

mesecih, da bi plačevali akontacijo. V bloku resnično vsa vode steče v kanalizacijo oziroma v 

greznico, na podeželju pa je to drugače. Tako mislim, da po tem sklepu, ki smo ga sprejeli na 

prejšnji seji, se zadeve narobe zaračunavajo. 

 

Župan, vam bomo podali pismeni odgovor. 

 

Žiga Volgemut, pred slabim mesecem se je v zgornjih Svetincih opravila preplastitev 

regionalne ceste, preplastitev je opravili Cestno podjetje Ptuj. Zakaj se občina ni dogovorila, 

da bi hkrati zgradili tudi kanalizacijo? 

 

Župan, da cesta se je preplastila iz sredstev vzdrževanja. Do leta 2022 se na tej cesti ne bo 

delali nič, glede investicij. Projekt za to cesto je trenutno v recenziji. To preplastitev so nam 

ponudili s strani Direkcije za ceste in z tem delom nismo ustavili projekta, ko bo Direkcija 

obnavljala celotno cesto. 

 

Žiga Volgemut, definitivno je smiselno, da smo vzeli to. To pomeni, da bomo čez 4 do 5 let 

še to cesto enkrat delali. 
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Župan, takrat bomo delali tudi pločnike in kanalizacijo, ki bo v pločniku. Že dolgo časa nismo 

na vzdrževanje regionalnih cest dobili nič, v zadnjih dveh letih pa smo dobili kar nekaj, to 

cesto, del ceste v Placarju, most pri Kuriju, škarpov v Svetincih. 

 

Ivan Zorec, na prejšnji seji ste nam rekli, da boste imeli obisk iz Direkcija, pa člani 

Občinskega sveta o tem nismo bili nič seznanjeni. 

 

Župan, vsi ti predstavniki uradno komunicirajo z Županom. Vsi člani Občinskega sveta imajo 

ogromno vprašanj na tem področju in oni ne bodo imeli sestanka z vsemi vami. Narejeni so 

vsi projekti, razen za križišče v Svetincih. Vsi ostali projekti so predani na Direkcijo za ceste. 

Lahko pa sicer povprašam na Direkcijo, da bi se sestali tudi z vami. 

 

Ivan Zorec, v spodnjem delu Svetincev imamo problem okrog avtobusne postaje in na tem 

območju nimamo narejene varne poti za šolarje. Avtobusna postaja je na sredi travnika, kjer 

ni možen dostop. Občani želijo, da se postaja premakne na spodnji del ceste, kjer je urejeno 

postajališče. Lastnika zemljišč, kjer sedaj stoji sta Flajšman in Kramberger. Zato predlagamo, 

da se ta avtobusna postaja prestavi na spodnje zemljišče. Prav tako bi opozoril, da v naselju 

Gomilci in Dolič, tudi ni urejena varna pot za otroke, postavljena ni niti nobena tabla. 

 

Župan, tole križišče se je vneslo v načrt Direkcije za ceste, nismo pa se še dogovorili, kdo bo 

plačal načrte. 90% otrok se vozi v šolo, res pa je, da vsakega otroka ne odpeljemo izpred hiše. 

 

Anton Sever, v Drstelji so me obvestili, da dve hiši nimata vodovode, to sta družini Petek in 

Šteger. 

 

Župan, za eno družino se zadeva ureja, v drugem primeru pa bi morali tudi občani narediti 

nekaj sami, pa se z tem niso strinjali. Tako, da smo o tem obveščeni in zadevo urejamo. 

 

Elizabeta Fras, ob cesti v Placarju imamo postavljeno tablo za šolsko pot, pa tudi ta ne zadrži 

ljudi, saj smo v zadnjem času imeli kar nekaj prometnih nesreč, zadnja je bila prejšnji teden.  

 

Ad. 14. Razno 

Žiga Volgemut, kot veste iz bioplinarne Arnuš širi grozen smrad, na katerega opozarja civilna 

iniciativa že kar nekaj časa. Civilna iniciativa je ugotovila, da je objekt pridobil gradbeno 

dovoljenje, da lahko v objektu uporabljajo lastni gnoj in silažo, vozijo pa se odpadki od 

drugod, baje tudi iz tujine. Občina Destrnik je sprejela OPN leta 2011, v katerem ni zapisano, 

da lahko odvažajo v bioplinarno kakšne druge odpadke razen lastnega gnoje in silaže. Zato 

tudi občine ne bi smela dovoliti, da se vozijo odpadki od drugod. 

 

Župan, upam, da se je civilna iniciativa sedaj prijavila v postopku pri pridobitvi gradbenega 

dovoljenja. Sicer nismo proti gospodarski dejavnosti, smo pa proti temu, da se širi smrad. 

Moram po opozoriti, da so vso koruza v Placarju in še od drugod odpeljali v bioplinarno, 

istočasno pa smo dobil dopis, da tisti kmeti, ki nimajo dovolj hrane za živino, da bi jim občine 

kupile silažo.  

 

Anton Sever, zvolili smo te za Župana, zanima me, kdaj bo dokončano delo na Drstelji, 

nanaša pa se na javno razsvetljavo od Zupaničevih proti Bojanu. Kabli so položeni in tudi 

podstavki so narejeni. 
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Župan, bilo smo že zelo blizu dogovora, pa so se potem zadeve ustavile. Tudi v Vintarovcih 

imamo vse pripravljeno in je potrebno postaviti 70 luči. 

 

Darinka Ratajc, smo na koncu z dogovori z podjetjem Petrol in ko bomo imeli zadevo 

usklajeno, vam bomo zadevo tudi predstavili. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

18. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 19.15 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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